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Kérdés

„A Markusovszky kórház nehézségei XIIL" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani dr. Horváth Ágnes egészségügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A vizitdíjjal, a napidíjjal a bevételét növelte az állam . Mi, állampolgárok azt várjuk, hogy
most aztán jobb ellátást kapunk . Egészsége érdekében mindenki mindent megtesz. Fizetünk
hát, zsörtölődve az egészségügy szereplőivel, akik maguk sem kívánják e rendszert .

2007 . április 1-jén beindult a magyar egészségügy újabb kísérletének újabb nagy fejezete . 16
ezerrel csökkent az aktív kórházi ágyak száma, másfél ezer orvos, 6 ezer szakdolgozó
foglalkoztatása veszélybe került . Egyes kórházak 2007 . április 1-től nem fogadnak akut
betegeket. Az úi beutalási rend készül, a kórházak megkapták a finanszírozási szerződés
diktátumait, az ellátandó betegek száma egy-egy intézetben értelemszerűen növekszik, az
ellátásukhoz szükséges kapacitásnövekedés az új, várható igényeket nem fedezi .

Az elmúlt hetekben 7 kérdést (x/2972-x/2978) tettünk fel Miniszter Asszonynak a
Markusovszky kórház működési anomáliáival kapcsolatban . Egyikre sem sikerült
megnyugtató választ kapni (2977/1) .



A kérdés :

A többlet súlyszám nélkül befogadott haemodinamikai laboratórium vicclapba illő történet .
Hatalmi pozíciója tudatában osztotta fel a szaktárca és az OEP a jelenlegi súlyszámokat,
amikor ezt a problémát minden további nélkül kezelhette volna . Erre most azt a javaslatot
kapjuk, hogy egyezkedjünk a hasonló problémával küzdő győri és zalaegerszegi kórházzal .
Ezzel azt biztosan el lehet érni, hogy az érintett kórházak egymásnak ugorjanak, s ezzel a
lényegről, az egészségügyi irányítás súlyos válságáról ideig-óráig elterelődjék a figyelem .
Olyan javaslat is van, hogy a non-invazív kardiológiai tevékenység rovására történjen a
beavatkozások elszámolása. Ez szintén komolytalan, nevetséges, megvalósíthatatlan . Lesz-e
elfogadható megoldás, s mikor?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2007 . június 24 .

Dr. Puskás Tivadar
Kereszténydemokrata Néppárt
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